
 

Grupperådsmøde 2025 

Referat fra hyttefondens generalforsamling. 

Medlemmerne i hyttefonden er: 

Formand: ledig 

Sekretær: ledig 

Kasserer: Inge Holm 

Medlem: Helle Marie Andersen, Annette Munch, Bjørn Hougaard, Henrik Surland Olsen, Anne- 

Marie Værum Jensen. 

 

1. Jens Zinck blev valgt som dirigent og Aage Schrader blev valgt som referent. 

2. Beretning: Da der pt ikke er nogen formand, så havde Inge Holm lavet en beretning for 

2024 

a. Beretningen oplistede de aktiviteter som Hyttefonden havde været involveret i i løbet af året. 

Det drejer sig om diverse arbejdsdage, færdiggørelse af projekt brændeskur, etablering af ny 

gulvbelægning i hytten, udskiftning af dørhåndtag, vinduer, el kontakter etc. Derudover har 

hyttefonden været primus motor i julemarkedet, som i 2024 gav et tilskud på omkring 34.000 kr. 

til 1. Højbjerg. 

Hyttefonden har desuden hjulpet Spejdermuseet og Kløverhytten med afvikling af 

loppemarkeder i 2024. 

b. Beretningen blev godkendt uden bemærkninger 

3. Regnskab: Inge Holm fremlagde et revideret regnskab for Hyttefonden. Regnskabet viser et 

underskud på 38.606 kr. som udelukkende skyldes store udgifter til renoveringsprojekter i løbet 

af året. Fra salen var der spørgsmål til elforbruget. Det høje elforbrug skyldes primært, at der 

anvendes el til opvarmning og i mindre grad at spejderne 1. ikke altid er lige gode til at slukke 

for lyset og 2. lukke dørene mellem rummene i hytten, hvorfor der bruges ekstra el til 

opvarmning. 

4. Valg: 

a. Der var ingen som viste interesse for at stille op til valg til Hyttefonden. 

b. Inge Holm kunne meddele at Anne-Marie og Henrik begge har indikeret, at de ønsker at 

udtræde af Hyttefonden ved næste valg (2026). 



 
c. Revisor er Søren Bollerup Hansen, som også reviderer 1. Højbjergs regnskab. 

5. Forslag: Der var ikke indkommet forslag. 

6. Eventuelt: Jens Zinck takkede Hyttefonden for deres arbejde gennem året. 

 

Højbjerg d. 28. februar 2025 

 

Aage Schrader 

Referent 
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